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MÜHENDİSLİK FAKÜLTESİ 
 

 

 

Tarih: 01.09.2022 

Yer: Turgut Özal Konferans Salonu, Mühendislik Fakültesi. 
 

 

İÇ PAYDAŞ TOPLANTISI 

 

 

01 Eylül 2022 tarihinde saat 13:00'da iç paydaş toplantısı Fakülte üst yönetimi, birim 

kalite güvencesi sorumluları, akademik ve idari personel ile öğrencilerin de katılımıyla Turgut 

Özal Konferans Salonunda gerçekleştirilmiştir. 

Toplantı, Doç. Dr. Sibel MENTEŞE’nin (Dekan Yrd.) katılımcılara hoş geldiniz 

konuşması ile başladı ve ardından sunuma geçildi. 

Sunum; fakültemizin güncel misyon ve vizyonu ile birlikte “araştırma üniversitesi” 

olma yolundaki amaç ve hedefleri, kurumsal akreditasyon sırasında uygulanan kalite güvence 

politikaları, kurum içi değerlendirme raporları, fiziksel alt yapı olanakları, akademik kadro, 

lisans, lisansüstü ve yabancı öğrenci sayıları vb. içeren bilgiler eşliğinde başladı. 

Sunulan veriler doğrultusunda fakültemizin ve bölümlerimizin kuvvetli ve zayıf yönleri 

analiz edildi ve bir sonraki toplantı için zayıf yönlerimizin kuvvetlenmesi ile fakültemiz 

açısından gelişmeye açık yönleri için neler yapılabileceği incelendi ve konuşuldu. 

Mezun takip sisteminin güncellenmesi ve en kısa zamanda mezunlarımıza ulaşma 

konusuna dikkat çekildi ve bu eksikliğin giderilmesi için çalışılacağı belirtildi.  

Güncel akademik kadromuzda fakülte genelinde araştırma görevlisi kadrosunun az 

olduğuna dikkat çekildi ve bu eksikliğin giderilmesi için çalışılacağı belirtildi. 

Uygulaması yoğun olan bölümlerin fiziksel laboratuvar olanakları açısından dekanlık 

bütçesinin en verimli şekilde kullanılmaya çalışıldığı açıklandı. 

Araştırma üniversitesi olabilmemiz için yapılması gerekenler analiz edildi ve lisansüstü 

düzeyinde öğrencileri ile danışman hocaların birlikte yaptıkları çalışmaların özellikle 

uluslararası proje ve çalışmaların sayısının ve kalitesinin arttırılarak üniversitemizin tanınırlık 

ve atıf sayısının olabildiğince yükseltilmesi gerektiği bildirildi. 

Öğrenciler açısından bakıldığında özellikle seminerlerin önemi üzerinde duruldu ve 

öğrencilerin kendilerini ifade edebilmeleri açısından aktif bir şekilde sunum yeteneklerinin 
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derslerde veya seminer programları ile kazandırılması gerekildiği belirtildi. Fakültede 

geçtiğimiz bahar döneminde gerçekleştirilen “Çanakkale Değerlerinde Mühendislik 

Uygulamaları” seminer dizisinden ve bu tarz seminerlerin öneminden ve yararından bahsedildi.  

Özellikle lisans öğrencilerinin yapılan akademik projelerde görevlendirilmesi, ayrıca 

birbirine yakın dersleri içeren bölümlerin birlikte disiplinler arası ortak seminer veya derslerin 

geliştirilmesi hakkında fikir alışverişi yapıldı.  

Ders müfredatları ve ders listelerinin çağa ve mevcut gereksinimlerin dikkate alınarak 

paydaşların sektör izlenimleri üzerine revizyonlarının yapılabileceği ve dikkate alındığı 

vurgulandı. 

Mühendislik Fakültesi olsak bile çevremize gerek eğitim gerekse sosyal açısından hem 

akademik hem de öğrenci düzeyinde fayda sağlamak adına sosyal sorumluluk projelerinde aktif 

rol alınmasının önemi vurgulandı. 

Öğrencilerimizin; öğrenci, yönetim, bölüm ve akademisyen dörtlü çark sisteminin en 

küçük ama en dinamik parçası olduğu belirtildi. Öğrencilerimizden fakültemize katma değer 

sağlayabilecek her türlü görüş ve öneriye açık olunduğu ve öğrenciler ile olan iletişim ve 

diyaloğun her zaman canlı tutulmasının yararları üzerinde duruldu. 

İç paydaşlar olarak, sosyal sorumluluk projeleri hakkında İletişim Fakültesi Halkla 

İlişkiler ve Reklamcılık bölümünden ve aynı zamanda üniversitemizin sosyal sorumluluk 

projelerinden sorumlu Rektör danışmanı sayın Doç. Dr. Hicran Özlem Ilgın, oryantasyon 

programlarında sosyal sorumluluk projelerinin yerinden bahsederek fakültemize sunum 

gönderimi yapılabileceklerini tavsiye etti. Özellikle öğrencilerin fikirleri esas alınarak öğrenci 

konsantrasyonlu projeler üzerinden gidilebileceği fikri alındı. Öğretim elemanlarının görev 

alarak bu tarz projelerde öğrencilere gerekli bilgilerin verilmesi hususunda 

görevlendirilebileceği tavsiyesinde bulunuldu. 

Prof. Dr. Süha ÖZDEN, yüksek öğretim kalite kurulundan alınan 2 yıllık kurumsal 

akreditasyon süreci ve kurumsal akreditasyonun alınabilmesi için gerekli olan 54 maddelik 

içerik hakkında fakültenin her bölümünün bölüm başkanının birinci sınıf öğrencilerine dönemin 

ilk günündeki ilk derste 15 dakikalık bir sunumun yapılmasının önemi hakkında tavsiye de 

bulundu. 

Sayın Öğr. Gör. Salih TORLAK, mezun – öğrenci ilişkisi hakkında yapmış oldukları 

telegram hesapları ile şu an için mezunları bir arada tuttuklarını dile getirdi. Mezun veri tabanı 

hakkında geliştirmelerin devam ettiğini belirtti. Tüm bölümlerdeki bölüm temsilcilerinin 
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yardımıyla çevrimiçi bir toplantı düzenlenebileceği tavsiyesinde bulundu. “Diploma almaya 

gidiyoruz” sloganları ile mezunlar ile toplu görüşmeler düzenlenebileceği önerisinde bulundu. 

Fakültemizdeki idari personellerimizden ders listelerindeki sosyal seçmeli derslerin 

içerikleri hakkında bir iyileştirme yapılması tavsiyesi ile öğrencilerin sektöre kendilerini adapte 

etme ve içinde hissetmeleri için kariyer günleri adı altında sektörde bulunan çeşitli firmaların 

davet edilerek seminer ve sempozyumların arttırılması gerekliliğinden bahsedildi. 

Üniversite ve sanayi işbirliğinin her iki kurum için de çok faydalı sonuçları olduğunun 

ve bu potansiyeli kullanma noktasında geliştirmemiz gereken yönlerin olduğu üzerine duruldu. 

Çanakkale ili çevresinde bulunan ve mühendislik alanında çalışan sanayi ve işletmelere 

yapılacak ziyaretlerin sayısının arttırılması ve ilişkilerin daha da güçlendirilmesi gerekliliği 

belirtildi. 

Üniversitemize akademik personel alımında alınacak kişilerin akademik yeterliliğinin 

yanı sıra, öğrenci ile olacak ilişkilerinin de dikkate alınmasının önemi vurgulandı. 

PUKÖ döngüsünün bölümlerde işletilmesinin, her bölümün fakültenin bir çarkı gibi 

görev görmesi, dolayısıyla faydalı olacağı ve kalite güvence sistemleri dâhilinde ödül 

mekanizmalarının geliştirilmesinin toplam kaliteye olacak etkisine vurgu yapıldı. Bu süreçlerin 

öğrenci anketleri ile de güncel olarak takip edilmesinin gerektiği ve anketlerden alınan 

geribildirimler neticesinde gereken aksiyonların toplam kalitenin arttırılması açısından 

bölümlerden zaman kaybedilmeden alınmasının önemi üzerinde duruldu. 

Son olarak, üniversitemizin ve fakültemizin öğrenci anketleri sonucunda ortaya çıkan 

uzaktan eğitimde göstermiş olduğu yüksek memnuniyet oranının, yapılan kalite çalışmalarının 

ne kadar önemli olduğunu da ortaya koyduğu belirtildi ve bu memnuniyetin sürekliliğinin 

sağlanmasının önemine vurgu yapıldı. 

Ayrıca, 2017 yılından bu zamana kadar kullanılan elektronik belge yönetim sisteminin 

aynı verimlilik de kullanımına devam edilmesinin hem bölümlerin zaman kaybının azaltılması 

hem de çevremize karşı olan bir sorumluluğumuz olduğu vurgusu yapıldı. 

Son olarak, toplantı iç paydaşlara (akademik personel, idari personel ve öğrenci) 

dağıtılan anketlerin doldurulması için fakülte kalite internet adresindeki çevrimiçi formlara 

erişerek ankete katılmaları için ricada bulunuldu.  

Toplantı saat 13.50 itibari ile sona erdi. 
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